
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 23/2020 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 346/2020                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση συγκοινωνιακής μελέτης εργοταξιακής 

σήμανσης και κυκλοφοριακών ρυθμίσεων οδών 

Ελιάς και Βενιζέλου του Δήμου Βέροιας 

 

Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2020 ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή και ώρα 17:00 

συνήλθε διά τηλεδιάσκεψης σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 14-12-2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 

Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018  και 

τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και της υπ’ αριθ. 60249/22-9-2020 

εγκυκλίου του Υπ.Εσωτερικών. 

Διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 

συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 

Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 
Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 
15)Λ.Ασλανίδης, 16)Γ.Μπατσαρά, 17) Σ. Τζήμα, 18) 
Ε.Κελεσίδης, 19)Κ.Βασιλειάδης, 20) Κ.Παλουκίδης, 21) 
Δ.Πυρινός, 22)Χ.Τσιούντας, 23) Π.Παυλίδης, 24) Γ.Γουλτίδης, 
25) Γ.Μιχαηλίδης, 26) Β.Στεφανόπουλος, 27) Α.Μαρκούλης, 28) 
Κ.Τροχόπουλος, 29) Σ.Στουγιάννος, 30)Κ.Θεοδωρίδης, 31) 

Π.Μουχτάρη, 32) Α.Συμεωνίδου, 33) Γ.Δεμερτζίδης, 34) 
Γ.Μελιόπουλος, 35) Ι.Τσαναξίδης. 

Ν.Λαζόπουλος, Ν.Αγγέλου, 

Μ.Σουμελίδης, Χ.Κελεσίδης, 
Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                

 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, 

Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, 

Ι.Σιδηρόπουλος, Χ.Βενετικίδης, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, 

Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, Η.Καραμήτσος 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ.Ι.Τσαναξίδης 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 343/2020 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β.Στεφανόπουλος 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2020 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος και προσήλθε ο κ.Β.Στεφανόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 346/2020 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Κορωνάς, Κ.Τροχόπουλος 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 364/2020 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 

 

 

 

 

 

 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον αντιδήμαρχο τεχνικών Αλέξανδρο 

Τσαχουρίδη, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής:  

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της έγκρισης 

κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στα πλαίσια του έργου «Ολοκληρωμένο σχέδιο αναβάθμισης αστικού 

τοπίου στη Βέροια». Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο διότι πρέπει άμεσα να αποκαταστήσουμε 

τις ζημιές στα πλακόστρωτα τμήματα των οδών Βενιζέλου και Ελιάς.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του αντιδημάρχου τεχνικών Αλέξανδρου 

Τσαχουρίδη για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 

Μέλη: Ναι. 

Ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος απείχε από την ψηφοφορία για τη συζήτηση του 

παραπάνω θέματος ως εκτάκτου 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, 

Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη 

Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει 

για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 

κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 16-12-2020 

εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αλέξανδρου Τσαχουρίδη, που έχει ως εξής: 

Σε συνέχεια της ολοκλήρωσης του έργου της αστικής ανάπλασης Βέροιας και 

προκειμένου να αποκατασταθούν ζημίες στα πλακόστρωτα τμήματα των οδών Βενιζέλου και 

Ελιάς, εκπονήθηκε και υποβλήθηκε η «Συγκοινωνιακή μελέτη εργοταξιακής σήμανσης και 

κυκλοφοριακών ρυθμίσεων οδών Ελιάς και Βενιζέλου του Δήμου Βέροιας» από την ανάδοχο 

εταιρεία. 

Η μελέτη αφορά στην προσωρινή εργοταξιακή σήμανση και τις απαιτούμενες 

κυκλοφοριακές ρυθμίσεις για την ασφαλή εκτέλεση του έργου της συγκεκριμένης παρέμβασης 

στο οδικό δίκτυο της πόλης της Βέροιας. 

Για την μελέτη υπάρχουν η υπ. αρίθ. 33/2020 εισήγηση της ΕΠΖ, το από 15/12/2020 

πρακτικό της επιτροπής διαβούλευσης καθώς και το υπ. αρίθ. 43/2020 πρακτικό της κοινότητας 

Βέροιας. 

Το δημοτικό συμβούλιο παρακαλείται για την έγκριση ή μη της προαναφερόμενη μελέτη.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Μαρκούλης: Για ποιο χρονικό διάστημα είναι αυτά; 

Τσαχουρίδης: Οι εργασίες θα διαρκέσουν περίπου 48 ημέρες και θα ξεκινήσουν μετά την 

υπογραφή της σύμβασης 

Μαρκούλης: Που θα απαγορευτεί η κυκλοφορία; 

Τσαχουρίδης: Στις οδούς Βενιζέλου κι Ελιάς 

Μαρκούλης: Θα σταματήσει τελείως η κυκλοφορία; 

Τσαχουρίδης: Θα επιτρέπεται η κυκλοφορία σε μια λωρίδα κυκλοφορίας  

Μαρκούλης: Για όλες τις ημέρες; 

Τσαχουρίδης: Για 20 ημέρες περίπου στην οδό Ελιάς και σε 4 σημεία στην οδό Βενιζέλου 

από 7 ημέρες. 

Μαρκούλης: Θα κλείσουν την περίοδο των εορτών; 

Τσαχουρίδης: Δεν θα κλείσουν την περίοδο των Χριστουγέννων 

Μαρκούλης: Γιατί έρχεται το θέμα ως έκτακτο; 

Παυλίδης: Πρέπει να ερωτηθούν οι συγκοινωνιακοί φορείς της πόλης κι επειδή η 

κυκλοφοριακή μελέτη περιείχε κάποιες απαγορεύσεις της κυκλοφορίας, αλλάξαμε τη μελέτη για 

να μπορούμε να εξυπηρετούμε τους μαθητές. Άργησε αυτή η διαδικασία και τώρα πρέπει να 

προχωρήσουμε όσο πιο γρήγορα μπορούμε. 

Ένας από αυτούς που πίεσε για να γίνει το έργο όσο το δυνατόν συντομότερα ήμουν κι 

εγώ, διότι αν ανοίξουν τα καταστήματα η κίνηση θα αυξηθεί. 

Γουλτίδης: Έχει γίνει οριστική παραλαβή του έργου της ανάπλασης; Ποιος φορέας θα 

υλοποιήσει τις παρεμβάσεις; 



Τσαχουρίδης: Η μελέτη ανατέθηκε στην εταιρία «ΤΟΜΗ» κι εκπονήθηκε από το 

μελετητικό γραφείο του κ.Πρόιου 

Παυλίδης: Θα χρησιμοποιηθούν τα ίδια υλικά; 

Τσαχουρίδης: Αυτήν τη στιγμή μιλούμε για τη συγκοινωνιακή μελέτη, δεν είναι η 

σύμβαση του έργου… 

Μαρκούλης: Ενώ είναι θέμα που δεν θα έπρεπε να συζητήσουμε, είναι προκλητικός ο 

τρόπος που έρχονται τα θέματα. 

Λέμε ότι το έργο δεν θα γίνει τώρα, αλλά ζητούμε άμεσα να λάβουμε απόφαση, μαζί με 

άλλα 8 έκτακτα θέματα, για να αποφανθεί το Δ.Σ. για τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις. Το Δ.Σ. δεν 

θα συνεδριάσει μετά από ένα χρόνο, θα συνεδριάσει μετά από 10-15 ημέρες. Δεν χάλασε ο 

κόσμος αν το συζητήσουμε σε μια τακτική συνεδρίαση. 

Καλά κάναμε και περιμέναμε τους συγκοινωνιακούς φορείς να εκφράσουν την άποψή 

τους, αλλά δεν είναι μόνο αυτοί στην πόλη μας, είναι κι οι ιδιοκτήτες καταστημάτων που πρέπει 

να λειτουργήσουν. 

Η καραντίνα μπορεί να συνεχιστεί και μετά τις 7-1-2021 και λειτουργεί με αυτό το 

σύστημα η εξυπηρέτηση των πελατών. 

Αυτό επομένως που έπρεπε να κάνουμε είναι να συνεννοηθούμε με όλους τους φορείς κι 

όλον τον εμπορικό κόσμο που θα πληγεί απεριόριστα με αυτές τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις. 

Νομίζω ότι το Δ.Σ. πρέπει να αποφανθεί για την αναβολή του θέματος, να έρθει το θέμα 

σε τακτική συνεδρίαση, να απαντηθούν τα ερωτήματα που σήμερα δεν απαντήθηκαν από τον 

αντιδήμαρχο και να έχουν τη δυνατότητα όλοι οι φορείς να εκφραστούν για το συγκεκριμένο 

θέμα και να ψηφίσουμε έχοντας μπροστά όλον τον χάρτη και ξέροντας τι εξυπηρετεί την κοινωνία 

μας καλύτερα. 

Γουλτίδης: Μάλλον ο αντιδήμαρχος δε γνωρίζει ότι δεν έχει γίνει οριστική παραλαβή του 

έργου και για αυτό του ζητώ να αναβάλει το θέμα, γιατί παρανομεί αυτήν τη στιγμή βάζοντας 

άλλη ανάδοχο εταιρία να επισκευάσει έργο, μια υποχρέωση του ανάδοχου που κατασκεύασε το 

έργο. 

Κε Τσαχουρίδη είστε νομικός, καταστρατηγείτε τη νομοθεσία των δημοσίων έργων. 

Αναβάλετε το θέμα και δείτε το από την αρχή. Αν δεν αναβληθεί θα προβώ σε ένσταση… 

Πρόεδρος: Έχω την εντύπωση ότι η εταιρία «ΤΟΜΗ» είναι η κατασκευάστρια εταιρία κι 

είναι υποχρέωσή της να επισκευάσει τα τμήματα που έχουν καταστραφεί.  

Γουλτίδης: Είμαι στην επιτροπή οριστικής παραλαβής και δεν υπάρχει τέτοια εταιρία, 

υπάρχει η εταιρία «ΑΚΤΩΡ» σε νέα μορφή. Είναι υποχρέωση του αναδόχου, αυτήν τη στιγμή 

παρανομούμε με αυτό που πάμε να κάνουμε. Από τη στιγμή που δεν έχει γίνει οριστική παραλαβή 

εφιστώ την προσοχή των δημοτικών συμβούλων ότι παρανομούμε.  

Το θέμα πρέπει να έρθει με την ορθή διαδικασία, υποχρεώνοντας τον ανάδοχο, από τη 

στιγμή που δεν έγινε οριστική παραλαβή, να προβεί σε όλα τα αναγκαία μέτρα. Αν αυτά τα 

θέματα είχαν εντοπιστεί από την επιτροπή παραλαβής, για αστοχία υλικών ή αστοχία 

κατασκευών. 

Σιδηρόπουλος: Πρόεδρε το θέμα μας σήμερα είναι άλλο… 

Γουλτίδης: Κε Σιδηρόπουλε είστε μηχανικός, το θέμα είναι ότι καταστρατηγούμε τον νόμο 

βάζοντας εταιρία να επισκευάσει κάτι άλλο. Για μένα είναι παράνομο.  

Πρόεδρος: Είμαστε εκτός θέματος… Το θέμα αφορά κυκλοφοριακές ρυθμίσεις 

Γουλτίδης: Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις έργου που πάτε να υλοποιήσετε, είναι συναφή.  

Κε Σιδηρόπουλε ψηφίστε το, είχατε ψηφίσει και την οριστική παραλαβή του δρόμου Σέλι -

Άνω Σέλι 

Σιδηρόπουλος: Δικαιωθήκαμε κ.Γουλτίδη 

Δήμαρχος: Προφανώς δεν έχει σχέση το ένα με το άλλο. Μιλούμε για έγκριση 

κυκλοφοριακών ρυθμίσεων. Ενημερώνω τους δημοτικούς συμβούλους ότι δεν έχουν κανένα 

πρόβλημα να ψηφίσουν το θέμα αυτό. 

Γουλτίδης: Σε ποιο έργο; 

Δήμαρχος: Δεν έχει σημασία… Δεν αναθέτουμε έργο σε κάποιον  



Μαρκούλης: Ο κ.Γουλτίδης βάζει μια άλλη διάσταση στο θέμα. Θέτει ερώτημα για το 

οποίο δεν έλαβε απάντηση. 

Θα έρθουμε σαν Δ.Σ. χωρίς να έχουμε πλήρη εικόνα για όλα να ψηφίσουμε; 

Ο Δήμαρχος λέει ότι θα ψηφίσουμε για τις κυκλοφοριακές ρυθμίσεις, όμως υπάρχει άλλο 

θέμα από την άλλη πλευρά. Κυκλοφοριακές ρυθμίσεις για ποιο πράγμα; Κι ο αντιδήμαρχος λέει 

ότι δεν το ξέρει. 

Σας κοιτάζω στα μάτια όλους και θέλω να με κοιτάξετε κι εσείς, είμαι συγκινημένος που 

είμαι μαζί σας και συνεδριάζουμε αυτήν την ώρα, γιατί μου έχετε λείψει, σας το λέω ειλικρινά. 

Πιστεύω ότι μέσα από αυτήν τη διαδικασία που κάνουμε να πληροφορηθούμε όλες τις πτυχές, του 

συγκεκριμένου θέματος κι όλων των θεμάτων. Πρέπει να έχουμε μια πλήρη εικόνα κι έτσι πρέπει 

να γίνεται πάντοτε. Αυτό ήταν μια πάγια θέση της δημοτικής μας παράταξης που όλα αυτά τα 

χρόνια έλεγε ότι πρέπει να έχουμε ενημέρωση, γνωμοδοτήσεις κλπ.  

Πέρασαν πέντε χρόνια και μέχρι σήμερα δεν είδαμε από αυτά που ζητούσαμε, ποτέ δεν 

ικανοποιήθηκε αίτημά μας. Αντίθετα, μας λοιδορείτε, μας λέτε ότι δεν ψηφίζουμε, ότι φεύγουμε, 

ότι απέχουμε, ότι ψηφίζουμε λευκό. 

Η ειλικρινής μας διάθεση είναι να εισφέρουμε σε ένα Δ.Σ., αλλά σε ένα Δ.Σ. που έρχεται 

καλοπροαίρετα και φέρνει τα θέματα όπως πρέπει. 

Η εποχή της βιασύνης και των απευθείας αναθέσεων έχει παρέλθει ανεπιστρεπτί. 

Το Δ.Σ. δεν τελειώνει εδώ. Το Δ.Σ. εφόσον εσείς εμμένετε να λαμβάνετε αποφάσεις που 

είναι αντίθετες στο πνεύμα που θέλει ο ίδιος ο νομοθέτης να υπηρετήσει, γιατί αντιλαμβάνεστε 

ότι ο νομοθέτης όταν δίνει αυτές τις δικαιοδοσίες στο Δ.Σ., τις δίνει γιατί θεωρεί ότι αυτοί που το 

απαρτίζουν έχουν μια στοιχειώδη κρίση και φρονώ ότι ο νομοθέτης θέλει να μην κάνουν λάθος.  

Για αυτούς τους λόγους δεν θα ψηφίσουμε υπέρ της εισήγησης κι επιθυμώ τη διενέργεια 

ονομαστικής ψηφοφορίας 

Τσαχουρίδης: Το έργο το κατασκεύασε η εταιρία «ΑΚΤΩΡ» κι αυτή θα προχωρήσει στις 

επισκευές. Δεν τίθεται θέμα, είναι ο ίδιος εργολάβος που υποχρεούται να αποκαταστήσει τις 

βλάβες. 

Πρόεδρος: Αν θυμάμαι καλά η εταιρία «ΤΟΜΗ» είναι θυγατρική της εταιρίας «ΑΚΤΩΡ»  

Γουλτίδης: Αυτήν την απάντηση ήθελα. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, το αίτημά σας για ονομαστική ψηφοφορία γίνεται δεκτό. Ο 

γραμματέας θα εκφωνεί ένα - ένα τα ονόματα με βάση την εκλογή τους και θα ψηφίζετε 

ονομαστικώς υπέρ ή κατά της εισήγησης του αντιδημάρχου υπηρεσίας τεχνικών Αλέξανδρου 

Τσαχουρίδη. Παρακαλώ ν’ αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια ο γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί δήλωναν την 

παρουσία τους και αν υπερψηφίζουν ή καταψηφίζουν την παραπάνω εισήγηση. Έτσι:  

Ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος απείχε από τη συζήτηση και την ψηφοφορία του 

παρόντος θέματος 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου τεχνικών Αλέξανδρου Τσαχουρίδη ψήφισαν είκοσι 

έξι (26) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η. Τσιφλίδης, Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, Κ.Ρίζος, 

Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ.Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, 

Α. Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, Λ.Ασλανίδης, Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, 

Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, Χ.Τσιούντας, Α.Συμεωνίδου, Γ.Δεμερτζίδης, 

Π.Παυλίδης, Γ,Μιχαηλίδης, Β.Στεφανόπουλος, 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Γουλτίδης, Α.Μαρκούλης, 

Κ.Θεοδωρίδης, Π.Μουχτάρη 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 16-12-2020 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αλέξανδρου 

Τσαχουρίδη. 

2.- Την υπ’ αριθ. 33/2020 απόφαση της Ε.Π.Ζ.  

3.- Το υπ’ αριθ. 13/2020 πρακτικό της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης  

4.- Την υπ’ αριθ. 43/2020 απόφαση του συμβουλίου της Κοινότητας Βέροιας 



5.- Τη συνημμένη στην εισήγηση συγκοινωνιακή μελέτη συγκοινωνιακής μελέτης εργοταξιακής 

σήμανσης και κυκλοφοριακών ρυθμίσεων οδών Ελιάς και Βενιζέλου του Δήμου Βέροιας, η οποία 

εκπονήθηκε από τον Απόστολο Πρόιο, ΠΕ Συγκοινωνιολόγο, Αγρονόμο Τοπογράφο Μηχανικό, 

ελέγχθηκε από τον Σάββα Θεοδωρίδη, ΤΕ Μηχανικό Έργων Υποδομής, εγκρίθηκε από τον 

Μαυρουδή Ιωαννίδη, ΠΕ Ηλεκτρολόγο Μηχανικό, Προϊστάμενο του Τμήματος Συγκοινωνιών, 

Κυκλοφορίας, Αδειών Μεταφορών και θεωρήθηκε από τον Στέφανο Βουτσιλά, Προϊστάμενο της 

Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 

6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας  

7- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει τη συγκοινωνιακή μελέτη εργοταξιακής σήμανσης και κυκλοφοριακών 

ρυθμίσεων οδών Ελιάς και Βενιζέλου του Δήμου Βέροιας, όπως αυτή ελέγχθηκε, θεωρήθηκε και 

εγκρίθηκε από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 

 

Ακροτελεύτια διάταξη 

 

Από τις διατάξεις της παρούσας απόφασης δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 

προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας έτους 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  346 / 2020 

.............................................................................................………............................. .... 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης     

Β. Παπαδόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Κ. Ρίζος     

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Β. Λυκοστράτης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Γ. Μπατσαρά     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Π. Παυλίδης     

Γ. Γουλτίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Β. Στεφανόπουλος     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Τροχόπουλος     

Σ. Στουγιάννος     

Κ. Θεοδωρίδης  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 23-12-2020 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Π. Μουχτάρη 

Α. Συμεωνίδου 

Γ. Δεμερτζίδης 

Γ. Μελιόπουλος 

Ι.  Τσαναξίδης 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 


